
Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

Z 20 zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á c h 

zo dňa 24.7.2017 

Prítomní: 
 
Starostka: Elena Grňová 

Poslanci:  Miroslav Kapec, Ing. Soňa Matunáková PhD., Emília Remeselníková,  Jozef 

Smutný, Ján Stehlík  

Ospravedlnení:   Ondrej Záchenský, Michal Greguss  

Kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Občania:   15 

 

 Dnešné  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a  viedla starostka obce Elena 

Grňová,  ktorá   privítala  všetkých   prítomných a konštatovala,  že  zasadnutie  obecného  

zastupiteľstva  bolo zvolané podľa zákona SNR  č. 369/90 Zb. o obecnom  zriadení v znení 

neskorších predpisov  a  uznesenia obecnej rady, písomne s uvedením miesta,  času a 

programu rokovania.  Pozvanie bolo doručené včas všetkým pozvaným. 

 Oboznámila  ich s  programom,  ktorým  sa bude  riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 Konštatuje, že obecné zastupiteľstvo  má 7 poslancov, z ktorých je prítomných  5 

poslancov  a  preto  vyhlasuje zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 
  
Do návrhovej komisie boli zvolení: 

 Miroslav Kapec,  Ing. Soňa Matunáková PhD, Jozef Smutný 

 

Za overovateľov zápisnice určujem: 
 Ján  Stehlík 
 Emília Remeselníková 
 

Za zapisovateľa určujem:                  p. Emília Remeselníková 
 

Program: 

 

1.  Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

2.  Rozbor hospodárenia obce za I. polrok 2017 

3.  Schválenie úveru na rekonštrukciu MŠ. 

4.  Diskusia 

5.  Schválenie návrhu na uznesenie 

 

Bod 1/ Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

 

Referuje: p. Elena Grňová - starostka obce  

Predložila správu o činnosti od posledného zasadnutia OZ. Písomná správa je 

priložená k zápisnici. Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

         uznesenie č. 72/2017 

 



 

 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

 

 A/ b e r i e   n a     v e d o m i e 

Správu o činnosti  obecnej  rady   od  posledného  zasadnutia  obecného        

zastupiteľstva 

B/ s ú h l a s í 

                S postupom zabezpečovania uznesení  

 

 

 

Bod 2/ Rozbor hospodárenia obce za I. polrok 2017 

Referuje: Elena Grňová, starostka 

Oboznámila prítomných s hospodárením obce za I. polrok 2017. Písomný rozbor je 

priložený k zápisnici. Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

uznesenie č. 73/2017 

 

 

 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

 

 b e r i e   n a     v e d o m i e 

Rozbor hospodárenia obce za I. polrok 2017 

 
 

Bod 3/  Schválenie úveru na rekonštrukciu MŠ.  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s tým, že úrad verejného zdravotníctva v materskej škole 

a v školskej jedálni kontrolou zistil, že budova materskej školy je v havarijnom stave 

a nevyhovuje hygienickým požiadavkam a obec nemôže dostať v zmysle zákona povolenie na 

prevádzku. Budovu je potrebné zrekonštruovať a zmodernizovať a vlastné prostriedky obce 

nebudú postačovať na jej opravu preto je nutné aby obec prijala úver. Písomná ponuka Prima 

banky je priložená k zápisnici. 

Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce predložil posúdenie možnosti čerpania 

návratného zdroja financovania. Písomné stanovisko hlavného kontrolóra je priložené 

k zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

uznesenie č. 74/2017 

 

 

 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

A/  b e r i e   n a     v e d o m i e 

Posúdenie možnosti čerpania návratného zdroja financovania hlavným 

kontrolórom obce 



B/  s c h v a ľ u j e 

Investičný úver vo výške 80.000,- EUR s úrokovou sadzbou 1,4% p. a. Prima bankou. 

 

Bod 4/ Diskusia  

 

 Mgr.Katarína Smutná ako dlho bude trvať prestavba MŠ. 

 p. starostka Elena Grňová -  bude sa môcť vyjadriť až po výbere dodávateľov stavby.  

Ďalej informovala prítomných 

 že obci bol poskytnutý transfer na opravu domčeka 22 vo výške 5.000,- €, 

 do konca júla by mala obec mať z projektu „Podpoľania“ kompostéry, ktoré 

budeme spolufinancovať, 

 obec nemôže realizovať výstavbu chodníka v dolnej časti obce bez realizácie 

dažďovej kanalizácie, 

 o poruche na potrubí pri vodojeme v Želobudzi kde bolo prehrdzavené koleno. 

 p. Ján Šmál a Daniel Šmál mali dotaz kedy sa p. Ondrej Remeselník napojí na obecnú 

kanalizáciu preto že spôsobuje škodu svojim susedom tým, že obsah septika vypúšta 

na ich pozemky. Pripojenie sľubuje už 2 roky. 

 p. Elena Babicová uviedla, že bola z obce upozornená na vykosenie pozemkov pri jej 

nehnuteľnosti v Ivinách. Uviedla, že rokovala s PD Očová, ktoré prisľúbilo pozemky 

vykosiť, avšak upozornila na to, či boli vyzvaní aj ostatní občania, ktorí si pozemky 

neudržiavajú ako napr. p. Gáliková ktorá má na pozemkoch boľševník, ktorý je 

nebezpečný pre alergikov. Zároveň mala dotaz, kto vypúšťa dažďovú vodu na hlavnú 

cestu v Ivinách a kde má adresovať sťažnosť na túto skutočnosť. 

 Ing. Soňa Matunáková PhD. vyjadrila sa k separácii odpadu hlavne chalupári prinášajú 

odpadky do veľkoobjemových kontajnerov. Odpovedala p. Babicovej, že sa jedná o jej 

nehnuteľnosť, z ktorej odteká dažďová voda na hlavnú cestu. 

 P. starostka uviedla, že hlavná cesta je v správe Banskobystrického samosprávneho 

kraja. 

 P. Ján Šmál uviedol, že aj pozemok p. Jána Kapca je zaburinený. 

 P. Ján Ľalík odporučil sa vo veci zaburinených pozemkov obracať na okresný úrad 

pozemkový odbor, ktorý túto otázku rieši. 

 P. starostka oboznámila prítomných so zápisom komisie verejného poriadku, 

prevencie a ochrany majetku o šetrení sťažnosti k odstráneniu obecných septikov 

v Ivinách pri obchode. Uviedla, že septiky nespĺňajú normy, ktoré majú spĺňať a pri 

rekonštrukcii spoločenskej budovy s obchodom bude aj táto vec riešená. 
 

Bod 5/  Návrh na  uznesenie 
 

Miroslav Kapec - predseda návrhovej komisii predniesol návrh na schválenie uznesení 

z dnešného zasadnutia za každý bod rokovania. 

 

Uznesenia boli jednohlasne schválené 5 prítomnými poslancami OZ, za hlasovalo: 5 

poslancov (Ing. Soňa Matunáková PhD,  Jozef Smuný, Miroslav Kapec, Emília 

Remeselníková, Ján Stehlík ),  

 

proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Keďže  viac pripomienok  a návrhov  zo strany  prítomných nebolo, starostka  

poďakovala  za  účasť  a  zasadnutie  obecného zastupiteľstva ukončila. 



 

I. Overovateľ: 
    Ján Stehlík 

II. Overovateľ: 

  Emília Remeselníková                  

                                  Elena Grňová 

                                           starostka obce 

 

 
 


